
Zápis z jednání akademického senátu 27. 2. 2023 
 
Přítomni: K. Augsten, J. Bielčík, J. Blažej, M. Čechová, P. Distler, R. Dvořák, L. Heriban, 
T. Hobza, D. Kobylka, D. Majerová, K. Pilná, Z. Potůček, S. Skoupý, J. Sochor, P. Strachota, 
M. Tušek 
 
Omluveni: Z. Legerský, M. Procházka, 
 
Hosté (ne po celou dobu jednání): děkan doc. Ing. Václav Čuba, Ph.D., prof. Ing. Igor 
Jex, DrSc., tajemnice Mgr. Alena Králová 
 
 
Program jednání: 

• Kontrola zápisu z minulého jednání 
• Vyhlášení voleb veřejného ochránce práv FJFI 
• Ustavení stálých pracovních komisí AS FJFI 
• Různé 

 
 
Zápis z jednání: 
 
 
1. Zasedání AS začalo schvalováním zápisu z minulého jednání. Zápis byl v předložené 
podobě bez připomínek schválen aktuálním počtem přítomných senátorů: 14 hlasů pro, 0 proti 
1 se hlasování zdržel. 
 
2. Úvodem části jednání, která se zabývala vyhlášením voleb veřejného ochránce práv FJFI, 
představil předseda AS T. Hobza předložené Vyhlášení a stručně zrekapituloval časová data, 
která musí být ve vyhlášení respektována. Na základě podnětů členů AS byla navržena 
volební komise:  
Akademičtí pracovníci: 

• Mgr. Miloslava Čechová 
• Ing. RNDr. Petr Distler, Ph.D. et Ph.D.  
• Mgr. Dana Majerová, Ph.D. 

Studenti 
• Ing. Ondřej Kořistka 
• Kateřina Pilná  
• Ing. Stanislav Skoupý 
• Bc. Jakub Sochor 

Komise byla schválena aktuálním počtem přítomných senátorů: 16 hlasů pro, 0 proti, 0 se 
hlasování zdržel. 
Jako předseda volební komise byl navržen a poté hlasováním aktuálním počtem přítomných 
senátorů zvolen S. Skoupý: 15 hlasů pro, 0 proti, 1 se hlasování zdržel. 
Jako místopředsedkyně volební komise byla navržena a poté hlasováním aktuálním počtem 
přítomných senátorů zvolena D. Majerová: 15 hlasů pro, 0 proti, 1 se hlasování zdržel. 
V následné diskusi okolo přípravy voleb byly dále řešeny otázky týkající se zajištění nástěnek 
do každé z budov FJFI, což má na starosti děkanát, poskytnutí dokumentu popisujícího 
zkušenosti s volebním systémem a volbami do AS, který volební komisi předá předseda AS, 
zajištění webových stránek voleb, které budou převzaty a aktualizovány z voleb do AS, a 



seznamy voličů, které připraví děkanát aktuální k datu 20.3. V seznamu voličů budou jména 
i osobní čísla. Na webové stránky voleb bude umístěn vzorový kandidátní lístek. Volební 
komise rovněž svolá předvolební debatu kandidátů v období 29.3.- 4.4. s možností její on-line 
verze.   
Vyhlášení voleb veřejného ochránce práv FJFI bylo v předloženém znění a se schválenou 
volební komisí schváleno: 16 hlasů pro, 0 se hlasování zdrželo, 0 proti. 
 
3. V úvodu bodu, který se zabýval ustavením stálých pracovních komisí AS FJFI, vyjádřil 
děkan FJFI V. Čuba podporu této myšlence a zdůvodnil jejich potřebu. Z diskuse v AS byly 
navrženy následující komise: Hospodářská komise, Komise pro studijní záležitosti 
a Legislativní komise. Následně bylo řešeno obsazení komisí a tajná volba jejich předsedů. 
Sčítací komisi voleb tvořili: P. Distler, T. Hobza a K. Pilná. Do Hospodářské komise se 
přihlásili následující členové: 

• J. Bielčík 
• R. Dvořák 
• D. Majerová 
• K. Pilná 
• J. Sochor 
• M. Tušek 

Jako předseda byl navržen a poté hlasováním aktuálním počtem přítomných senátorů zvolen 
J. Bielčík: 15 hlasů pro, 0 proti, 1 se hlasování zdržel. 
Do Komise pro studijní záležitosti se přihlásili následující členové: 

• K. Augsten 
• M. Čechová 
• P. Distler 
• L. Heriban 
• K. Pilná 
• Z. Potůček 
• P. Strachota 

Jako předseda byl navržen a poté hlasováním aktuálním počtem přítomných senátorů zvolen 
P. Strachota: 16 hlasů pro, 0 proti, 0 se hlasování zdržel. 
Legislativní komise nebyla prozatím zřízena a její otevření bude ještě probráno na příštím 
zasedání AS. V rámci diskuse byla rovněž řešena otázka externích členů komisí, které budou 
AS navrhovat pro jednotlivá jednání předsedové komisí. 
 
4. V bodu „Různé“ byly probírány následující záležitosti:  
- Děkan FJFI informoval přítomné o přípravě projektové studie na revitalizaci zateplení, 
rekonstrukci opláštění budov FJFI a rekonstrukce kotelny v budově v Břehové ulici. Cílem 
studie je zvýšení energetické hospodárnosti budov a využití dotace ze Státního fondu pro 
životní prostředí. Spoluúčast FJFI k této dotaci a její krytí je dosud nedořešené a v současné 
době se hledají schůdné a nejvýhodnější možnosti. Problematika projektu bude na AS FJFI 
a kolegiu děkana znovu otevřena po bližším upřesnění financování. 
- Přítomní byli seznámeni s aktuálním děním v AS ČVUT, kde byl schválen Organizační řád 
rektorátu a byla kontrolována usnesení ČVUT. Velká pozornost v AS ČVUT je věnována 
ceníku ubytování v zařízeních SÚZ a ceníku náhrad za služby na kolejích a finanční podpoře 
studentů v tíživé situaci. Podpora studentů v tíživé situaci nebude centrální a budou ji pomocí 
účelového stipendia zajišťovat jednotlivé fakulty na základě individuálně posuzovaných 
žádostí studentů. Lze očekávat výrazný nárůst žádostí. Rovněž byla zmíněna problematika 
špatného stavu a nezbytné rekonstrukce Strahovských kolejí a opožděné uvedení do provozu 
po rekonstrukci u Bubenečské koleje.  



- Děkanát slíbil dodat s dostatečným předstihem (nejpozději 13. 3.) Zprávu o hospodaření 
FJFI za rok 2022 pro Hospodářskou komisi AS. 
- Přítomní byli pozváni na 1. 3. na 18:00 na veřejnou diskusi studentů s vedením SÚZ, 
s komisí pro SÚZ a zástupci vedení SU ČVUT svolanou s ohledem na zvyšování cen na 
kolejích. 
 
 
Příští zasedání AS FJFI se uskuteční 27. 3. 2023 

 

Zapsal: Dušan Kobylka  

Místopředseda za studentskou část: Lukáš Heriban 

Místopředseda za akademické pracovníky: Josef Blažej 

Předseda: Tomáš Hobza 
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